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PROTOKOLL KRETSSTYRET 
 

       KS-møte nr. 7/2024-2026   

       Utsendelsesdato: 15. november 2024 

       Merknadsfrist: 24. november 2024 

 

Møtetid: Onsdag 13. november 2024       Møtested: Osloidrettens Hus, Brynsveien 13 
 

  Til stede Forfall Ikke møtt 

Leder: Marcela Montserrat Fonseca Bustos  X   

Nestleder: Frode Jacobsen X   

Medlem: Lars Trælvik X   

Medlem: Junjie Cao X   

Medlem: Caroline Saastad X         

Medlem: Alexander Eriksson X            

Medlem: Nina Frivold        X          

Ansattes repr.: Rune Hebjerk  X   

1. varamedlem: May Linn Hystad X   

2. varamedlem: Jamil Dost X   

Generalsekretær: Magne Brekke X   

Seniorrådgiver: Robert Gausen X   
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Tone Holm Dagsvold fra administrasjonen deltok i hele møtet. 

Elida Øiestad fra ungdomsutvalget deltok i møtet som observatør. 

 

 

Sakliste: 

K-45 Godkjenning- KS-protokoll nr. 6/2024-2026 

K-46 Årets ildsjel 

K-47 Høringsforslag nye retningslinjer mot seksuell trakassering og overgrep 

K-48 Strategisk plan – status 

K-49 Idrett for alle i Oslo - status  

K-50 Utvikling Ekeberg – status 

K-51 Orienteringssaker 

- Budsjettarbeidet Oslo kommune 

- SOU for IK 

- NIF kommunikasjonsplan 

K-52 Nabolagsklubb – henvendelse fra Tøyen Sportsklubb 
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K-45  Godkjenning- KS-protokoll nr. 6/2024-2026 

KS-protokoll nr. 6/2024-2026 ble gjennomgått. 

 

Vedtak: 

 Protokollen ble godkjent. 

 

 

K-46  Årets ildsjel 

Generalsekretæren innledet til saken. Nominasjonsprosessen for årets ildsjel er 

gjennomført i NIF. Presentasjon av de fem kandidatene fra Oslo ble sendt kretsstyret 

på e-post 25. november.  

 

 Vedtak: 

Kretsstyret velger Frank Aubert fra Vestre Aker SK som årets ildsjel i Oslo. 

 

 

K-47  Høringsforslag nye retningslinjer mot seksuell trakassering og overgrep 

Generalsekretæren innledet til saken. NIF har sendt forslag til nye retningslinjer mot 

seksuell trakassering og overgrep på høring i organisasjonen. 

 

Høringen ble først behandlet og besvart administrativt i brev av 11. oktober 2024, på 

grunn av kort frist. Høringsfristen har senere blitt utsatt, og saken løftes derfor inn i 

styret. 
 

Kretsstyret gikk gjennom administrasjonens høringssvar, stilte spørsmål og diskuterte. 

Kretsstyret mener at reglementet bør deles inn i retningslinjer og bestemmelser, og at 

bestemmelsene utformes slik at de kan sanksjoneres. 

 

Vedtak: 

Kretsstyret ba administrasjon om å oversende høringsinnspill som foreslått av 

administrasjonen, med de endringer som kom frem i møtet. 

 

 

K-48  Strategisk plan – status  

Generalsekretæren innledet til saken og gav en overordnet statusrapport på tiltakene i 

strategisk plan. 

 

Kretsstyret gikk gjennom tiltakspunktene og stilte spørsmål. Kretsstyret diskuterte 

hvordan rapporten bør utformes for å fungere som styringsverktøy. 

 

Vedtak: 

Kretsstyret tok saken til etterretning, og ba administrasjonen om å følge opp i tråd med 

de merknader som kom frem i møtet. 

 

 

K-49  Idrett for alle i Oslo - status  

Generalsekretæren innledet til saken med en gjennomgang av status for 

klubbutviklings- og inkluderingsarbeidet i Oslo Idrettskrets. 
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Kretsstyret gikk gjennom rapporten og diskuterte hvordan man best mulig kan 

dokumentere og synliggjøre de gode tiltakene og resultater av arbeidet.  

 

Vedtak: 

Kretsstyret tok saken til orientering og ba administrasjonen om å komme tilbake med 

en tiltaksplan for 2025 i samsvar med merknader som kom frem i møtet. 

 

 

K-50  Utvikling Ekeberg – status 

Generalsekretæren innledet til saken og redegjorde for medvirkningsprosessen i 

kommunens prosjekt på Ekeberg, samt status for saken om kompensasjonen for 

arbeidet OIK har lagt ned i prosjektet. Et formelt krav om erstatning er oversendt Oslo 

kommune. 

 

Vedtak: 

Kretsstyret tok saken til orientering.  

 

 

K-51 Orienteringssaker  

Budsjettarbeidet Oslo kommune  

Generalsekretæren orienterte om status for arbeidet med idrettens del av 

Oslobudsjettet for 2025. 

 

SOU for IK  

Tone Holm Dagsvold orienterte om status for strategi- og 

organisasjonsutviklingsprosjektet for idrettskretsene, som pågår i regi av NIF. 

 

  NIF kommunikasjonsplan 

Generalsekretæren orienterte om kommunikasjonsplanen som er utarbeidet i NIF. 

 

Kretsledersamling 

Leder orienterte om planlagt deltagelse på kretsledersamling 13. november, hvor leder 

og generalsekretær møter. 

 

Idrettskretsenes samarbeidsutvalg (IKSU) 

 Leder orienterte om planlagt deltagelse på IKSU-møte 19. november. 

 

 

K-52  Nabolagsklubb – henvendelse fra Tøyen Sportsklubb 

Nestleder innledet til saken. Kretsstyret har mottatt en henvendelse fra Tøyen 

Sportsklubb i forbindelse med at klubben i kretsstyrets møte nr. 6/2024-2026, ikke ble 

tatt med videre i Nabolagsklubbkonseptet.  

   

Kretsstyret diskuterte henvendelsen fra Tøyen Sportsklubb, og gikk gjennom 

grunnlaget for vedtaket.  

 

Vedtak: 

Kretsstyret ba administrasjonen utforme et forslag til svar til Tøyen Sportsklubb som 

oversendes kretsstyret per e-post. 


